
Kartago: Factual 
Kartago Inc. is a Los Angeles-based corporation conducting business by means of consultation 

and intellectual services as to: 

1. Green HVAC Protocol  

2. Hybrid Automotive Technologies  

3. Property and Project Management  

4. Trans-atmospheric Propulsive Technologies  

5. Global Warming and Greenhouse Gas Management  

Kartago Inc. is proprietor to a number of US patents including the “U-Turn” aerospace plane, 

patent #7,344,111, The “ASONIC” rocket engine, patent #6,213,431 and the “turbo” MAG 

automotive generator, patent #6,470,680. Kartago Inc. is also proprietor to the Polar-Equilibrium, 

SYNCOOL, SCIF and SCIF-CAP global-warming (abatement) methodologies whereby CO2, in 

contrast to the general perspective of global warming, is considered a greenhouse abatement tool 

in the perspective of a global refrigeration agent. Kartago Inc. is privately funded. Kartago Inc 

promotes partnerships and licensing of its primary technologies. Kartago Inc. is seeking venture 

partners, institutional and governmental funding as to its intellectual assets. Kartago Inc sees the 

emerging Copenhagen (http://www.syncool.com/Copenhagen.pdf) accord as a unique 

opportunity to capitalize on SYNCOOL-driven micro forestation as a global warming and CO2/ 

greenhouse offset. Kartago Inc. will be perusing US-GLOBAL partnerships, consultation, and 

licensing opportunities accordingly. Inquiries: info@kartagoinc.com  
 

http://kartagoinc.com/about.asp 

 
Kartago公司位于美国洛杉矶市，主要从事以下领域的咨询和智力服务业务： 

1．绿色暖通空调协议； 
2．混合动力汽车推进技术； 
3．房地产和项目管理； 
4．跨大气层飞行推进技术； 
5．全球变暖和温室气体处理。 

 
Kartago 拥有一些美国专利，包括：“U”形转弯航天飞机（专利号 7344111），超

音速火箭发动机（专利号 6213431）和涡轮式MAG汽车发电机（专利号 6470680）。Kartago
还拥有像“两极平衡”、“光和制冷”、“标准建造影响因素”、“标准建造影响交易”

和消除全球变暖的方法等智力成果。特别要强调的是这些智力成果不同于当前全球变暖及

应对办法的普遍观点。 
 
Kartago是依靠私人资金建立，依靠广泛合作和注册技术发展起来的。Kartago正在为

其研究成果的开发与应用寻求投资商和政府部门的资助。 
 
Kartago 认为《哥本哈根协议》的问世是一个通过“光和制冷”技术驱动大规模造林

活动的特别的机会，大规模造林可以有效抑制气候变暖和减少大气中的温室气体含量。 
 
Kartago欢迎全球的合作者前来咨询与洽谈！ 
联系方式：info@kartagoinc.com 


